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Besvarelse af spørgsmål nr. 1239 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg 
 
Hermed sendes besvarelse af spørgsmål nr. 1239 (Alm. del), som 
Folketingets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 6. juni 2025. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF). 
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Spørgsmål nr. 1239 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 
 

”Vil ministeren redegøre for, hvor lang tid, der bruges på 
kvalitetskontrol i hver enkelt sædelighedssag af den enkelte 
anklager?” 

 
Svar: 
 
Justitsministeriet kan henvise til den samtidige besvarelse af spørgsmål nr. 
1238 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg, hvor det bl.a. fremgår, at 
statsadvokaterne har oplyst, at den underskrivende anklager som 
udgangspunkt vil gennemlæse hele sædelighedssagen eller de væsentligste 
dele heraf, inden afgørelsen underskrives. Omfanget af gennemlæsningen 
vil bero på underskriverens konkrete vurdering af sagens kompleksitet og 
karakter. Hvor lang tid, der bruges på kvalitetskontrol, vil ligeledes afhænge 
af sagens omfang og kompleksitet samt den studerendes erfaringsgrundlag. 
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